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Pan 

Krzysztof Szpyt 

Burmistrz 

Miasta Lubaczowa 

W związku z ponowną interwencją Pana Zbigniewa Hass, działającego w imieniu mieszkańców nowo powstałych ok. 40 budynków za szpitalem w sprawie braku kanalizacji mimo usilnych starań od 2020r, zwracam się z prośbą o ponowne przeanalizowanie sytuacji mieszkańców i przyśpieszenie prac zmierzających do oczekiwanego przyłączenia domów do miejskiej sieci kanalizacyjnej. Pan Zbigniew Hass jak i mieszkańcy domów za szpitalem przedstawili powyższy problem Radzie Miejskiej jak i Komisji Spraw Socjalnych i Komunalnych już w 2020r. 

W szczególności proszę o podanie przewidywanego terminu wykonania przyłączenia osiedla do sieci kanalizacyjnej z podaniem prac planowanych do wykonania w b.r. I latach następnych. 
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